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	[bookmark: _GoBack]CERTIFICATE OF EMPLOYEE REQUESTED RELOCATION
	CERTIFICAT DE RÉINSTALLATION À LA DEMANDE DU FONCTIONNAIRE

	


Employee name




Position Number


Pursuant to section 12 of the National Joint Council Relocation Directive, I certify that, had the vacant position not been filled as a result of an employee requested transfer/deployment, it would have been filled through normal staffing procedures without relocation expenses being incurred.

Consequently, the employee is entitled to the sum of up to five thousand dollars ($5,000.00) in their Customized Fund.
	


Nom de l’employé




Numéro du poste


En vertu de la section 12 de la Directive sur la Réinstallation du Conseil National Mixte, J’atteste que, si le poste vacant n’avait pas été pourvu par suite d’une mutation demandée par le fonctionnaire, il l’aurait été par la voie normale de dotation en personnel sans entraîner de frais de réinstallation.

Par conséquent, le fonctionnaire a droit jusqu’à cinq mille dollars (5 000 $) dans sa composante sur mesure.

	
	

	


Name of Assistant Deputy Minister or equivalent 




Signature



Date
	


Nom du sous-ministre adjoint ou l’équivalent




Signature



Date
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